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EUROLIGOWYCH

MIEJSCE W TABELI
NAJWIĘKSZE

SUKCESY

 Elin Gustavsson
(110pkt)

 1 zwycięstwo 
 7 porażek

6.

1x Mistrzostwo Polski
1x Puchar Polski
1x Superpuchar   

Polski

 Marie
Guelich/Alba

Torrens
(71pkt)

 3 zwycięstwa
 5 porażek 5.

1x Wygrana EuroCup
1x Superpuchar

Europy
1x Mistrzostwo

Hiszpanii
2x Wicemistrzostwo

Hiszpanii

1-0 dla Valencii

45-64

SKARB KIBICA

REWANŻ 
Z MISTRZYNIAMI
HISZPANII

MISTRZ POLSKI

GRUDZIE� 2023 AZS UMCS LUBLIN 

Drogi Kibicu,

Witamy Cię na domowym spotkaniu w Eurolidze  
Kobiet. W swoich rękach trzymasz najnowsze
wydanie naszego Skarbu Kibica. Znajdziesz  tu
statystyki, ciekawe rozmowy oraz najpotrzebniejsze
informacje przed meczem. Mamy nadzieję, że miło
spędzisz z nami czas!

10/2023

POLSKI CUKIER AZS UMCS LUBLIN VS VALENCIA BASKET CLUB



ZESPÓŁ POTRZEBOWAŁ TAKIEGO
PODNIESIENIA NA DUCHU

SKARB KIBICA AZS UMCS LUBLIN 

Ze względu na złamanie nosa w meczu z Polonią
występowałaś w masce. Jak wpływa ona na twój
komfort gry i kiedy zobaczymy cię bez niej na
parkiecie?
Niestety będzie trzeba trochę poczekać. Kość zrasta

się 6 tygodni, minęły 2 tygodnie od urazu i dostałam

zalecenia, żeby grać w niej przez minimum miesiąc.

Wiadomo, że nie jest to sytuacja komfortowa, ani taka,

którą ktoś by dobrowolnie wybrał. Tym bardziej że ta

maska po pierwsze jest niewygodna, bo przylega do

twarzy i uciska głowę, ale dla mnie najgorsze jest to, że

tracę w niej peryferyjne widzenie. Nie jestem w stanie,

będąc na środku boiska widzieć, co się dzieje w rogu

bez wykonania ruchu głowy.

Jak odbieracie niedzielną wygraną? Czy można
powiedzieć, że po serii porażek wracacie na zwycięski
szlak?
Wydaje mi się, że każdy, kto oglądał ostatnie cztery

mecze, widzi, że ten zespół wygląda trochę inaczej.

Porażka z Sosnowcem bolała, ale to było dobre

widowisko dla kibiców. W Lyonie też przegrana jednym

punktem, ale nikt nie może nam odebrać woli walki.

Później ze Schio bardzo mało zabrakło do dogrywki 

i zespół chyba potrzebował takiego podniesienia na

duchu po urazach Magdaleny Ziętary, po mojej

nieobecności tygodniowej i dużej rotacji, jeśli chodzi 

o skład, bo nasza sytuacja kadrowa naprawdę nie

była łatwa.

Spędziłaś w Valencii dwa lata, więc jakie różnice
dostrzegasz między ligą polską a hiszpańską?
Różnice są bardzo duże. Ja mam spory sentyment dla

tamtej ligi, bo ona pozwoliła mi wejść do

profesjonalnej koszykówki, a wyjechałam, jak miałam

17 lat, kiedy mogłam jeszcze rywalizować 

w mistrzostwach juniorskich. Mogłam też zobaczyć, jak

to wygląda pod względem organizacyjnym, bo jest

tam organizowany turniej na 32 zespoły z całego kraju  

w jednym miejscu i w tym samym czasie przez tydzień.

Rywalizacja stoi na bardzo wysokim poziomie, 

a fizyczność gry, dynamika i sposób kreatywnego

grania przyczynia się do tego, że ta liga ma tak wysoką

oglądalność. Wydaje mi się, że teraz coraz więcej osób

albo wyjeżdża tam, żeby się rozwijać, albo stara się

śledzić mecze, żeby wyciągnąć z nich jak najwięcej.

Już w środę zagracie z Valencią, z którą pierwszy mecz
przegrałyście prawie dwudziestoma punktami. Jakie
są ich najmocniejsze strony i jak będziecie chciały je
zneutralizować na swoim terenie?
Niestety w naszym pierwszym meczu z Valencią nie

miałyśmy jeszcze pełnego składu. Nasze przeciwniczki

mają wiele atutów, chociażby szybkość gry,

konsekwencję w wykonywaniu założeń, pewność siebie

oraz dynamikę. Wydaje mi się, że dla nich duże

znaczenie mają też wartości, które są od zawsze

wpisane w ten klub, zgodnie z którymi zaangażowanie 

i systematyczna praca jest kluczem do sukcesu. Sama

Valencia też nie ma dobrej sytuacji w Eurolidze, a ich

celem minimum jest dostanie się do ćwierćfinału.

Chociaż nadal są w czołówce ligi krajowej, to zdarzały

im potknięcia, a dodatkowo przechodzą przez zmiany

w składzie. Nie są w łatwej sytuacji, a nasz zespół jest

zupełnie inny, niż był w pierwszym spotkaniu, więc

przed własną publicznością mamy okazję pokazać, na

co nas stać.

ROZMOWA z Emily Kalenik,
koszykarką Polskiego Cukru AZS
UMCS Lublin



PRZY KASACH

13.12.2023 R. GODZ. 20:00

HALA MOSIR, AL. ZYGMUNTOWSKIE 4

WSPIERAJĄ NAS: 

PRZYJDŹ  NA NASTĘPNY MECZ!

zagraj w kółko i krzyżyk z kibicem obok! :)CZAS NA PRZERWĘ...

WPADNIJ DO NASZEGO SKLEPIKU KIBICA!

Koszulki,

Szaliki,

Czapki,

Bluzy,

Breloczki,

Poznaliśmy nazwisko nowej zagranicznej
koszykarki w drużynie Polskiego Cukru
AZS UMCS Lublin. Obwód naszej drużyny
wzmocni Bria Goss.

31- latka mierzy 178 centymetrów, a ostatnie
dwa lata spędzi ła w szwedzkiej  Lulei  Basket,  z
gdzie s ięgała po medale mistrzostw tego kraju.
W sezonie 2021/2022, zwieńczonym
wicemistrzostwem Szwecj i ,  wystąpiła 34-krotnie,
notując średnio 19.7 punktów, 2.6 asysty i  4.0
zbiórk i  na mecz. W sezonie 2022/2023 pomogła
swojej  drużynie s ięgnąć po szóste w histor i i
mistrzostwo kraju.  Amerykanka znów miała
spory udział przy końcowym sukcesie,  bo tym
razem w 29 rozegranych spotkaniach jej  ś rednia
meczowa wyniosła 18.5 punktów, 2.5 asysty
oraz 4.5 zbiórk i .  Po dwóch latach spędzonych
na północy Europy zdecydowała s ię wrócić do
izraelsk iej  l ig i .  Wcześniej  miała okazję
występować tam w Maccabi Ra’anana, a tym
razem podpisała kontrakt z  Maccabi Ramat
Gan. Wybuch wojny w Izraelu spowodował, że
rozgrywek nie rozpoczęto w przewidzianym
terminie.

To jest  gracz, który tak naprawdę może grać
na pozycjach od , ,1″  do , ,3″ .  Do tego
momentu grała w l idze izraelsk iej ,  rumuńskiej
i  ostatnie dwa sezony spędzi ła w Szwecj i ,
gdzie była naj lepszym graczem rozgrywek. W
tym sezonie ponownie miała występować w
Izraelu,  jednak ze względu na sytuację do
tego nie doszło. Jest to doświadczona
zawodniczka, która wie, jak zwyciężać.
Dysponuje bardzo dobrym rzutem za trzy
punkty,  dobrze gra jeden na jeden. Z je j
poprzednich k lubów mamy bardzo dobre
referencje o niej ,  zarówno jako osobie, jak i
graczu. Gra dobrze po obu stronach
parkietu, więc mocno l iczymy, że pomoże
nam swoją wszechstronnością – wyjaśnił
Krzysztof Szewczyk, t rener Polsk iego Cukru
AZS UMCS Lubl in.



  A
K

ADEMIA  TENISA STOŁOW

EG
O

  

Chcesz się zareklamować? 
napisz do nas: redakcja@azs.umcs.pl

biuro@azs.umcs.pl
azs.umcs.pl

DOŁĄCZ DO AKADEMII AZS UMCS LUBLIN!M Ł O D Y
F A N I E !

AKADEMIA SIATKÓWKI AZS UMCS 

LEKKA ATLETYKA KOSZYKÓWKA PŁYWANIE SIATKÓWKA TENIS STOŁOWY

m.lipiec@azs.umcs.pl,602 379 283

SKLEPAZSUMCS.PL

Langiewicza 22
20-035 Lublin


